
JÆGERSPRIS KOMMUNE 
TEKNISK UDVALG

Det meddeles herved, at der afholdes møde i 
TEKNISK UDVALG T

Torsdag, 9. februar 1989, kl. 15.00 
i udvalgsværelse II med følgende

D A G S O R D E N  :

J.nr. 72-5

Status for indførelse af det grønne sy
stem på samtlige helårsejendomme i kom
munen - bortset fra sommerhusområderne.
a. Uddeling af spande m.m., ialt 5.800 

sker ved lokale vognmænd for kr. 25,00 
pr. husstand.

b. Indsamling af gi. stativer foreslås 
udført af beskæftigelsesprojektet Fem- 
høj, evt. i ugerne 19-22. Det skal 
foreslås, at projektet modtager kr. 
2,00 pr. stativ i alt kr. ca. 8.000. 
Til sammenligning modtager projektet 
kr. 600 for uddeling af grønne poser 
(ca. 0,80 kr. pr. husstand). Beløbet 
kan udredes af renovationsbudgettet.

c. Orientering om aktivitetskalender ved
rørende arbejdsopgaver 
information + motiverende information 
meddelelse til vognmændene vedrørende 
køretøjer m.v.

d. Levering af beholdere, hygiejne og 
rengøring jfr. miljøstyrelsens skriv
else herom.

e. Nye kontrakter herunder priser og 
distrikter skal forhandles med Jørgen 
Hansen, Poul Erik Kjær og fa. Jørgen 
Henriksens efterfølger. Vognmændene 
bør snarest indkaldes til et møde her
om, hvor kontraktudkast foreligger.
Det indstilles at kontraktmaterialet 
udfærdiges med bistand fra GENDAN.

f. Nyt regulativgrundlag skal udarbejdes 
og godkendes af Byrådet senest i 
marts. Det indstilles, at regulativ 
udfærdiges med bistand fra GENDAN.
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"Da beslutningsprocessen er ved at gå ind 
i den afgørende fase vedrørende de Nord
sjællandske kommuners genbrugsaffald, til 
lader vi os herved at pege på os selv som 
en fortsat samarbejdspartner. Det er vor
es opfattelse, at vi indtil dato har pas
set og overholdt gældende aftaler, og så
fremt dette også er kommunens opfattelse, 
ville det glæde os at komme i betragtning 
når kommunen overvejer fremtidige gen
brugsordninger .
Sluttelig kan det tilføjes, at såfremt 
der er behov for store containere (ind
til 30 m 3) er vi også behjælpelig, og 
det er naturligt at de containere som vi 
har opstillet vederlagsfrit i kommunen 
fortsat indgår i en aftale.
Det indstilles at det meddeles Arne Svens 
son, at kommunen er ved at gennemføre sin 
affaldsplanlægning og at der endnu ikke 
er taget stilling i hvilket omfang der 
skal ske en flaskeindsamling i kommunen.
I den anledning vil den eksisterende ord
ning fungere indtil videre.

(Mj) J.nr. 72-5

Fælleskommunal affaldsbortskaffelse i 
Frederiksborg Amt.
a) Orientering om kommuneforeningens 

skrivelse, der vedlægges i kopi. ^  * /  . d ,

b) Kommunen har modtaget skrivelse fra
I/S Nordforbrænding vedrørende Planlæg
ning og etablering af genbrugstermi- 
nal(er) til opsamling og behandling af 
papir og pap og plastfolie, indsamlet 
i kommunalt/privat regi. Endvidere af
sætning af behandlede materialer, samt 
organisering af opsamling og afsætning 
af glas og flasker indsamlet i kommu- 
nalt/privat regi.
I den anledning har AFAV I/S på be
styrelsesmøde den 27.1.1989 fremsendt 
forslag til svarskrivelse til Nord
forbrænding, således som vedtaget af 
bestyrelsen.
Det indstilles, at man fra Jægerspris 
kommune svarer Nordforbrænding som for
slået .

fortsættes



fortsat
c) I fortsættelse af kommuneforeningens 

skrivelse (se under a) har Frederiks
borg amt stillet følgende spørgsmål:
1. Har kommunen i forvejen et system 

til bortskaffelse af sygehusaffald 
og i givet fald, hvortil bortskaffe 
dette. Hvis der er etableret ind
samlingsordninger, bedes ordningen 
beskrevet og eventuelt regulativ 
fremsendt. Såfremt der findes et 
overblik over mængderne, bedes diss 
også opgivet.

2. Har kommunen planer med hensyn til 
kortlægning og bortskaffelse af 
sygehusaffald, jfr. bekendtgørelse 
nr. 428 af 19. juni 1987 vedrørende 
kommunal planlægning af affaldsbort 
skaf felse.

Der findes så begrænsede mængder af 
sygehusaffald i Jægerspris kommune at 
der ikke er grundlag for at etablere 
indsamlingsordninger. Affald af denne 
karakter hidrører alene fra Lægehus 
og plejehjem. Kommunen er ved at kort
lægge mængderne, der p.t. bortskaffes 
til Frederikssund sygehus.
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J .nr. 72-5

Forsøg med delvist bemandede lokale gen 
brugsstationer.
GENDAN har uformelt spurgt om Jægerspris 
kommune vil være villig til at deltage i 
et genbrugsforsøg, der er delvist finan
sieret af Miljøstyrelsen.
Det overordnede mål med undersøgelsen er 
at skabe en dokumenteret basis for at ud
forme en kommunal vejledning vedrørende 
indførsel af genanvendelsessystemer for 
især storskrald.
Der planlægges at kiIdesortere i et år på
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en plads som følger:
haveaffald
pap
papir (aviser) 
tekstiler 
glas flasker 
nedrivnignsdele 
småt metal
stor metal incl. hårde hvidevarer 
plast batterier 
rest brændbart 
rest ej brændbart.

fortsættes



fortsat

pladsen skal være delvist bemandet dvs. 
en betalt lokalperson boende i området 
skal systematisk kontrollere og vedlige
holde pladsen, herunder sørge for bort
transport af fyldte containere. Der ar
bejdes med ca. 400 husstande pr. genbrugs 
station. Pladsen skal være ca. 100 m 2.
Et årsbudget for pladsen er sat til kr. 
172.000 hvor projektet betaler de 1$)9.000 
Kommunen må således være indstillet på at 
skulle finansiere ca. kr. 10.000 til sta
bilisering af pladsen samt ca. 43.000 til 
bortkørsel af materialer. Idet en del af 
materialerne traditionelt anbringes i det 
røde affald vil der være en indirekte be
sparelse i afgiften til AFAV.
Indstilling: Til drøftelse.
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J .nr. 82
ufen Kommunale affaldsplan.
Fra Miljøstyrelsen er modtaget:
"Orientering fra Miljøstyrelsen:
Nr. 1 1989, Den Kommunale affaldsplan. 
Indhold og udformning".
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J .nr. 82

Orientering om notat rekvireret af borg
mesteren vedrørende grusgrav for Magle- 
højgård losseplads samt Maglehøjgård los
seplads .

TEKNISK UDVALG, 28.12.1988: Til efterret
ning

Orientering om 
teknisk udvalg 
nie Didrichsen 
Hansen den 20.

møde med formanden for 
i Frederiksborg Amt, Con- 
og teknisk direktør Finn 
januar 1989.
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Besvaret den: 

under j. nr.

n.pÅ.iH.
J.nr. 8 4 - 3 - cJ

1 i 1 s y n med autovæ rested ét Ve s tør gårds ve 
JO, matr.nr. 7 AF af Gerlev.

fortsættes



fortsat

P . u . v .

Freddi Jørgensen 
formand

mødet hævet k l .


